
 

ΕΡΩΤΗΣΗ                                                                                                                            

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εξωτερικών κ. Γεραπετρίτη 

ΘΕΜΑ: «Αγωνία για τους Ομογενείς μας στην Μαριούπολη» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Πριν την έναρξη του πολέμου στην Ουκρανία οι Ομογενείς μας στην Μαριούπολη 

αριθμούσαν περί τους 100.000. Από αυτούς ελάχιστοι κατόρθωσαν να 

απομακρυνθούν εγκαίρως από την περιοχή, καθώς οι ουκρανικές αρχές εμπόδιζαν 

την έξοδο των αμάχων. Έκτοτε και μετά την κατάληψη της πόλεως από τα ρωσικά 

στρατεύματα ουδείς γνωρίζει πόσοι εκ των Ομογενών μας παρέμειναν εκεί. 

Επικρατεί η εντύπωση στους Έλληνες πολίτες πώς ουδείς ενδιαφέρεται για την 

κατάσταση της εκεί ελληνικής κοινότητας, για το εάν και τι είδους ανάγκες υπάρχουν 

όσον αφορά την ιατροφαρμακευτική περίθαλψή τους και άλλα απαραίτητα για την 

διαβίωσή τους είδη. Η Κυβέρνηση, η οποία έδειξε μέγα ζήλο ως προς την 

εξασφάλιση δικαιώματος ψήφου για τους Ομογενείς μας του εξωτερικού,  επιδεικνύει 

αδιαφορία για τους Ομογενείς μας στην Μαριούπολη, στάση εξόχως οξύμωρη.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1) Σε ποία κατάσταση ευρίσκονται οι Ομογενείς μας στην Μαριούπολη; Πόσοι 

εξακολουθούν να παραμένουν εκεί;  

2) Τι προτίθεται να πράξει ώστε να παρασχεθεί κάθε δυνατή αρωγή, 

ιατροφαρμακευτικής και επισιτιστικής φύσεως, στους Ομογενείς μας; 

                                                                                         Αθήνα, 21 Σεπτεμβρίου 2023 

            Ο ερωτών Βουλευτής 

                                             Αλέξανδρος Ζερβέας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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